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                                                      Z á p i s n i c a  

z 21. verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva Špania Dolina, konaného 

dňa 20.10.2022 

Prítomní :                                                                                                                                                                                      

Starostka :  Mgr. Martina Wilhelmerová                                                                                                                                                

Poslanci :  Ing. Andrej Ľupták , Ing. Ján Rýs, Ing. Ladislav Vajcík, Milan Vigaš  

Ospravedlnená : Zuzana Schönafinger    

                                                              

Hostia : podľa prezenčnej listiny                                                                                                                      

Program: 

Otvorenie zasadnutia                                                                                                                                                                                        

2. Schválenie programu                                                                                                                                                                                     

3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa                                                                  

4. Kontrola uznesení z rokovania OZ zo dňa 13.6.2022                                                                                                       

5.Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2022                                                                                                                

6. Rôzne                                                                                                                                                                               

7. Návrh na uznesenie                                                                                                                                           

8..Záver 

K BODU 1/  :                                                                                                                                                            

Starostka obce otvorila 21. verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Konštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Navrhla doplniť 

program o  nákup hasičského auta a nákup  - doplnenie povinnnej výbavy, Tento bod 

zaradiť ako bod 5. Ostatné body posunúť.          

Hlasovanie :                                                                                                                                                                         

Ing. Andrej Ľupták , Ing. Ján Rýs, Ing. Ladislav Vajcík, Milan Vigaš                                                                   

Proti: 0                             Zdržal sa : 0                                                                                                                                

K BODU 2/ :                                                                                                                                                                 

Starostka predložila návrh programu 21. zasadnutia  verejného zastupiteľstva. 

Navrhla doplniť program o  nákup hasičského auta a nákup  - doplnenie povinnnej 

výbavy, Tieto body zaradiť ako bod 5 a 6. Ostatné body posunúť.          

 Hlasovanie:                                                                                                                                                                          

Za: Ing. Andrej Ľupták , Ing. Ján Rýs, Ing. Ladislav Vajcík, Milan Vigaš                                                                   

Proti: 0                             Zdržal sa : 0                                                                                                                                

K BODU 3/ :                                                                                                                                                                         

Starostka predložila návrh na zloženie návrhovej komisie   v zložení :                                                                            

predseda : Milan Vigaš                                                                                                                                                      

členovia Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ladislav 
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Vajcík                                                                                                                                    

Zapisovateľka Mgr. Anna Šlauková,                                                                                                                         

Overovatelia  Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján  Rýs,  

Hlasovanie :                                                                                                                                                                         

Ing. Andrej Ľupták , Ing. Ján Rýs, Ing. Ladislav Vajcík, Milan Vigaš                                                                   

Proti: 0                             Zdržal sa : 0                                                                                                                               

K BODU 4 /:                                                                                                                                                                     

Prijaté uznesenia  z rokovania OZ zo dňa 20.10.2022 č. 148/2022 až 154/2022 boli 

splnené.  

Hlasovanie :                                                                                                                                                                         

Ing. Andrej Ľupták , Ing. Ján Rýs,  Ing. Ladislav Vajcík,  Milan Vigaš                                                                   

Proti: 0                             Zdržal sa : 

0                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

K BODU 5/ :    

Ing. Sedliačik – informoval o založení dobrovoľného hasičského zboru  ďalej len 

„DHZ“. K tomuto dátumu má 20 členov. Štatutári sú Ing. Marcel Nyárjas a Ing. Ivan 

Sedliačik. Ďalej informoval o podaní žiadosti na zaradenie do skupiny C.  Zaradenie 

do tejto skupiny je potrebné  mať materiálne vybavenie. Toto by bolo možné vyriešiť 

zakúpením nákladného auta AVIA z obce Harmanec, ktorá je vybavená potrebným 

vybavením pre  DHZ. Okrem zakúpenia vozidla s vybavením je potrebné dokúpiť 

ešte chýbajúci materiál, ktorý patrí do povinnej hasičskej výbavy v hodnote cca 

1 000,00 €. Ďalšie finančné prostriedky sú potrebné na režijné náklady súvisiace 

s prepisom a poistením  vozidla v sume cca 500,00 €. 

Ing. Rýs – doporučil, aby informácia o dobrovoľnom hasičskom zbore bola 

zverejnená  na webovej stránke obce. 

p.Vigaš – treba určiť zodpovednú osobu za vozidlo AVIA.  Je presne určené  ako sa 

treba o vozidlo starať, čo sa musí dodržiavať, aby bolo funkčné. 

Ing. Sedliačik- hmotne zodpovedný za vozidlo AVIA  bude Ondrej Grekčo,                        

za materiál a vybavenie zodpovedný Ing. Ivan Sedliačik. 

Ing. Rýs – doporučil  orezať kríky a stromy pod domom č. 8 a č. 91, ktoré zasahujú 

do miestnych komunikácií, aby sa vozidlo AVIA nepoškodilo. 

Starostka dala hlasovať o návrhu na zakúpenie motorového vozidla AVIA 

s vybavením pre DHZ od obce Harmanec v hodnote  1800,00 €. Financie na nákup 

budú  presunuté z iných rozpočtovaných a  nepoužitých prostriedkov . 
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Hlasovanie :                                                                                                                                                                         

Ing. Andrej Ľupták , Ing. Ján Rýs, Ing. Ladislav Vajcík, Milan Vigaš                                                                   

Proti: 0                             Zdržal sa : 0                                                                                                                                

Starostka dala hlasovať o poskytnutí finančných prostriedkov vo výške 1500,00 € na 

dokúpenie materiálu  k  povinnej hasičskej výbave a na režijné náklady súvisiace 

s prepisom vozidla.  Financie  na nákup budú  presunuté z iných rozpočtovaných a  

nepoužitých prostriedkov . 

Hlasovanie :                                                                                                                                                                         

Ing. Andrej Ľupták , Ing. Ján Rýs, Ing. Ladislav Vajcík, Milan Vigaš                                                                   

Proti: 0                             Zdržal sa : 0                                                                                                                                

K BODU 6/ :     

Starostka predložila poslancom rozpočtové opatrenie č. 1/2022 – povolená úprava 

rozpočtu. Rozpočtovým opatrením nedochádza k zmene celkového rozpočtu. Budú 

vykonané len presuny medzi pôvodne rozpočtovanými položkami.    

Hlasovanie :                                                                                                                                                                         

Ing. Andrej Ľupták , Ing. Ján Rýs, Ing. Ladislav Vajcík, Milan Vigaš                                                                   

Proti: 0                             Zdržal sa : 0                                                                                                                                

K BODU 7/ :                                                                                                                                                                   

Mgr. Vincík  –  obec je povinná vykonávať preventívne protipožiarne kontroly 

v rodinných domoch. Túto kontrolu vykoná DHZ.                                                                                                                                     

p.Vigaš – spýtal sa ako je to s odstránením stĺpika pri dome č. 180.                                                               

Starostka-  zatiaľ sme nedostali dokumentáciu týkajúcu sa odstránenia stĺpika                    

od Mesta Banská Bystrica  a to aj napriek viacerým urgenciám.  Bol tam vykonaný 

štátny stavebný dozor, ktorý doporučil odstránenie stĺpika , ale na  odstránenie je 

potrebné aj súhlas špeciálneho odboru. Pôjde osobne na 

Mesto.                                                                                                                                                                                

p. Vigaš – ide o múr za obytným domom č. 103 je poškodený . Ći to nie je možné 

riešiť cez stavebný úrad, aby oslovili majiteľov 

.                                                                                                                                  

Starostka – prejedná  so stavebným úradom ako toto vyriešiť.                                                                                

Ing. Rýs – doporučuje osloviť Banskobystrický samosprávny kraj  na vyčistenie 

prístupovej cesty  do obce.                                                                                                                                                                                    

p.Vigaš – bol pozrieť obecný chodník  pri dome č. 142.  Vzhľadom k tomu, že tento 

obecný chodník využívajú obyvatelia musí ho upraviť tak, aby sa dalo po chodníku  

bezpečne chodiť.                                                                                                                   
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Ing. Ľupták – Ide o obecný chodník pri dome č. 142, ktorý  si p. Sudor upravil bez 

povolenia .  Chodník je  obecný , nemal povolenie na akýkoľvek zásah a preto ho má 

dať do pôvodného stavu.                                                                                                                                      

Ing. Rýs -  upozornil na užívanie neskolaudovaných stavieb.                                                                                      

 

K BODU  8/:                                                                                                                                                   

Predseda návrhovej komisie p. Vigaš predniesol návrh na uznesenie. O jednotlivých 

bodoch poslanci hlasovali priebežne.                                                                                                                                                     

K BODU 9/ :                                                                                                                                                             

Program 21.verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný. Starostka 

poďakovala prítomným za aktívny prístup a skončila verejné zasadnutie. 

 

Zapísala : Mgr. Anna Šlauková 

Overovatelia : Ing. Andrej Ľupták ................................................. 

                          Ing. Ján Rýs : ....................................................... 

 

 

Špania Dolina, 20.10.2022                                  Mgr. Martina Wilhelmerová 

                                                                                       starostka obce  

 

Vyvesené : ............................................. 

Zvesené : ................................................ 


